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ZÁPIS č. RO/2020/35 
 

ze schůze RADY obce Chotíkov (dále jen „RO“), konané dne 18. 11. 2020 
od 17 hodin 

 
 
 

 
Přítomni: Eva Hirschfeldová 
 Magdaléna Chottová 

Dvořáková 
 Martin Haken   
 Mirka Palková 
  Jitka Paterová 
 

 Omluven:   
 
 
 Hosté:  Mgr. Zuzana Houdková 
   JUDr. Zdeněk Veber
  

 
 
Program jednání RO 
 
1. Schválení programu 
2. Dodatek č. 4 smlouvy o pronájmu pozemků od SPÚ 
3. ZŠ a MŠ 
  3.1 Poptávka notebooků pro školu – Covid-19 
  3.2 Kritéria přijímání dětí do MŠ 
  3.3 Diskuze 
4. Cenová nabídka – revize projektu „Hřiště - Umělka“ 
5. Cenová nabídka – administrace VZMR „Multifunkční automobil“ 
6. Žádost o dlouhodobý pronájem pozemku parc. č. 733/75 v k. ú. Chotíkov 

 
 

 
Průběh jednání 
 
1. Schůzi RO obce Chotíkov zahájila starostka Eva Hirschfeldová v 17 h a konstatovala, že jsou 

přítomni všichni členové, a že je RO usnášeníschopná. 
Usnesení č. 1: RO schvaluje navržený program. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
 
2. Dodatek č. 4 smlouvy o pronájmu pozemků od SPÚ 

RO projednala návrh dodatku smlouvy o pronájmu pozemků, které má obec v pronájmu od SPÚ. 
Dodatkem č. 4 se snižuje cena za pronájem na částku 500,- Kč za rok. 
Usnesení č. 2: RO schvaluje dodatek č. 4 smlouvy o pronájmu pozemků od SPÚ a pověřuje 
starostku podpisem. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
 
 

3. ZŠ a MŠ 
3.1 Poptávka notebooků pro školu – Covid-19 
  Starostka přivítala ředitelku školy a právního zástupce obce JUDr. Zdeňka Vebera.  
  RO znovu projednala průběh poptávkového řízení provedeného ředitelkou školy a  
  přednesla ředitelce školy stanovisko RO k nedodržení postupu poptávkového řízení,  
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  stanovisko bylo zaslané písemně. Ředitelka nerespektovala pokyny zřizovatele, které byly 
  v průběhu poptávkového řízení zasílány opakovaně. 
 

JUDr. Veber opustil schůzi RO. 
 

3.2 Kritéria přijímání dětí do MŠ 
 RO projednala návrh znění a úpravy nových kritérií pro přijímání dětí do mateřské školy. 

Hlavním cílem úpravy kritérií je upřednostnit děti z obce Chotíkov. RO a ředitelka se shodly 
na tabulkovém hodnocení.  

 
3.3  Diskuze 
  RO projednala vyjádření externí účtárny ke kontrole. Dále ředitelka školy informovala  
  o organizaci a vzdělávání během nouzového stavu a v době uzavření škol, ředitelka školy 
  informovala o průběhu distanční výuky na 1. a 2. stupni základní školy. Mateřská škola  
  nebyla na podzim 2020 uzavřena. 
 

 
4. Cenová nabídka – revize projektu „Hřiště - Umělka“ 

Starostka informovala o cenové nabídce na zpracování revize projektu na vybudování 
víceúčelového hřiště na místě škvárového hřiště. Oproti původní dokumentaci byla dohodnuta 
revize projektu zástupci spolku FC Chotíkov 1932, z.s. s projektantem tak, aby bylo hřiště vhodněji 
usazeno do terénu, dále aby byly sníženy možné realizační náklady.  
Usnesení č. 3: RO schvaluje cenovou nabídku Ing. Ivana Krystla, AGROS Plzeň, stavební sdružení, 
IČ: 11378093, sídlem Chotíkov 347, 330 17 Chotíkov, za cenu 78 500,- Kč bez DPH a pověřuje 
starostku vystavením objednávky. 
Hlasování: Pro 3, Proti 0, Zdržel se 2 
Cenová nabídka přílohou č. 2 tohoto zápisu 
 
 

5. Cenová nabídka – administrace VZMR „Multifunkční automobil“ 
 Starostka informovala o cenové nabídce na administraci veřejné zakázky malého rozsahu za 

účelem pořízení multifunkčního vozidla pro pracovní četu, vozidlo bude sloužit zejména k údržbě 
obce. Dle vyjádření zastupitelů bude pořízeno nejprve multifunkční vozidlo, dále pak budou popř. 
řešeny jednotlivé požadavky na pořízení doplňkového vybavení a nástaveb vozidla. 
Usnesení č. 4: RO schvaluje cenovou nabídku společnosti MAZEPPA, s.r.o. IČ: 27187039, sídlem 
Barrandova 404/28, 326 00 Plzeň, za cenu 11 500,- Kč bez DPH a pověřuje starostku vystavením 
objednávky. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
Cenová nabídka přílohou č. 1 tohoto zápisu 
 
 

6.  Žádost o dlouhodobý pronájem pozemku parc. č. 733/75 v k. ú. Chotíkov 
 RO projednala žádost o dlouhodobý pronájem pozemku parc. č. 733/75 v k. ú. Chotíkov za účelem 

výstavby montované haly a budoucího umístění provozu autoservisu. Vzhledem k tomu, že se 
jedná o pozemek bez plnohodnotné příjezdové komunikace, navrhuje RO osobní jednání se 
zájemci.  

 RO bere na vědomí 
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Zasedání bylo ukončeno ve 20:00 
 
V Chotíkově dne 20. 11. 2020 
 
 
 
 
       Zapisovatel:  
 
        
       Eva Hirschfeldová - PODEPSÁNO 

 
 
 
       Ověřovatel:  
 
        
       Magdaléna Chottová Dvořáková - PODEPSÁNO 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


